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Osnovni i Prekr{ajni sud u Novom 
Pazaru dobija {est novih sudija

Pola kandidata 
iz Ra{ke

Novi Pazar - Osnovni i Prekr{aj-
ni sud u Novom Pazaru dobi}e po
troje novih sudija. Visoki savet
sudstva (VSS) doneo je odluke o
predlogu kandidata koje }e biti
prosle|ene Skup{tini Srbije na
usvajanje. Interesantno je da je po-
lovina novopredlo`enih kandidata
iz susedne Ra{ke.

Za sudije Osnovnog suda kon-
kurisalo je 29 kandidata. VSS je
odabrao Zuhru Spahi} iz ovog gra-
da, koja je do sada bila sudski po-
mo}nik u novopazarskom Vi{em
sudu, Nenada [umarca, sudskog
pomo}nika Osnovnog suda u Ra{ki
i Marka Sre}kovi}a iz Ra{ke, pola-
znika po~etne obuke Pravosudne
akademije. U Prekr{ajnom sudu
radi}e novoizabrane sudije Mihri-
ja Tuti}, dosada{nji sudijski po-

mo}nik u tom sudu, tu`ila{ki po-
mo}nik u Vi{em tu`ila{tvu u No-
vom Pazaru Jasmin Divanefendi} i
Veljko ^orbi}, sudijski pomo}nik
Prekr{ajnog suda u Ra{ki. Za me-
sto sudije u ovom sudu prijavilo se
15 kandidata. Nove sudije bi}e
imenovane na tri godine. Zbog
ovakvog izbora sudija nema zva-
ni~nih reakcija u Novom Pazaru,
ali je portal blizak vladaju}oj San-
d`a~koj demokratskoj partiji (SDP)
objavio pismo predsednika ove
partije za Novi Pazar Huseina Me-
mi}a, koje je napisao u „svoje li~no
ime“. Memi} navodi da je u Osnov-
nom sudu izborom „dva Srbina i
jednog Bo{njaka ponovo naru{ena,
ionako, ve} poreme}ena nacional-
na struktura u sudu. S. N.
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Novi Pazar - Zgrada Fakulteta za islam-
ske studije (FIS)  na Gradskom trgu po-
novo je u centru pa`nje i razlog za nova
prozivanja Islamske zajednice (IZ) u Sr-
biji i njenog biv{eg ~elnika Muamera Zu-
korli}a. Pre nedelju dana, na tom objektu
bez urbanisti~kih i gra|evinskih dozvola
po~ela je nadogradnja. Po~etkom ove
sedmice, Gradska gra|evinska inspekci-
je  donela je re{enje o zatvaranju gradili{ta
i ru{enju nelegalno nadgra|enog dela, a
protiv izvo|a~a radova Me{ihata IZ u Sr-
biji podneta je krivi~na prijava. 

- Mi smo preduzeli sve zakonske me-
re za zaustavimo nelegalnu izgradnju u
centru grada, odnosno na katastarskoj

parceli. Kada je na{ izvr{ilac oti{ao da
uru~i re{enje o zabrani gradnje i ru{enju
nelegalnog objekta, oterao ga je odbor-
nik gradske skup{tine i funkcioner Bo-
{nja~ke demokratske zajednice Sand`a-
ka Admir Muratovi}, tvrdi zamenik na-
~elnika Gradskog odeljenja za inspekcij-
ske poslove Nermin Bejtovi}.

Zbog nepo{tovanja re{enja gradske
inspekcije, uprava grada pozvala je Re-
publi~ku inspekciju rada. Gradska
uprava je saop{tila da gra|evinske ra-
dove „nelegalno izvode ljudi bliski na-
rodnom poslaniku Muameru Zikorli-
}u, ~ije zauzimanje javnih povr{ina bez
pravnog osnova i bespravna gradnja

datiraju godinama unazad“. U saop-
{tenju se jo{ navodi da su republi~ki
inpektori „na licu mesta zatekli [est li-
ca koja izvode radove, a koja nisu ima-
la definisan radno-pravni status, ugo-
vor o radu ili bilo koji drugi doku-
ment“ „Uzurpiranje gradskog trga i
svaka bespravna gradnja koja naru{a-
va ambijentalnu celinu mora da se za-
ustavi. Zakon je isti za sve i mora da se
po{tuje. Niko nije protiv IZ u Srbiji i ta-
kve optu`be su neosnovane i besmisle-
ne, ali zakonske procedure moraju da
se po{tuju“, kategori~an je gradona~el-
nik Novog Pazara Nihat Bi{evac. S.N.
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Nelegalna gradnja na Gradskom trgu u Novom Pazaru

Krivi~na prijava 
protiv Me{ihata

Niko nije protiv Islamske zajednice
u Srbiji: Zakon mora da se po{tuje
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OPTU@UJU BIV[E KOALICIONE PARTNERE 
Ro`aje - Socijaldemokratska partija Ro`aja, koja je donedavno sa Bo{nja~kom

strankom bila deo vlasti u ovoj op{tini,  optu`ujebiv{e koalicione partnere za ne-
transparentnost u radu.  Predsjednik OO SDP-a Izet Brali} izjavio je podgori~kom Da-
nu da je problem netransparent-nosti u radu lokalne uprave postojao od po~etka
sklapanja koalicione vlasti. On tvrdi da u po-slednjoj godini nijednom nije odr`an
kolegijum, niti me|ustrana~ki sastanak na kojem bi bili razmatrani infrastrukturni
problemi i projekti. „Takvu vrstu razgovora je u vi{e navrata tra`io pr-vi potpredsjed-
nik op{tine, iz na{e partije, ali na{i partneri su se oglu{ivali, {to je jasna potvrda da
imaju problem sa transparentno{}u u radu“, rekao je Brali}. On nagla{ava da u SDP-
u, po-red toga {to su bili partneri u vr{enju vlasti sa Bo{nja~kom strankom, ne zna-
ju na {ta je utro{e-no 3,5 miliona evra  koliko se kreditno zadu`ila op{tina ni ko je
sve zapo{ljavan. 

RIJE[ITI PROBLEM OTPADA
Berane  - Beranski odbor SDP poziva sve stranke da maksimalno doprinesu da

se pitanje od-laganja komunalnog otpada u op{tini Berane rije{i na adekvatan na-
~in. Smatraju da je krajnje vrijeme da se prestane s politi~kim prepucavanjima kada
je ova problematika u pitanju. „Pita-nje odlaganja komunalnog otpada niz godina
zaokuplja pa`nju javnosti. To pitanje je bilo ak-tuelno i u vrijeme vladavine koalici-
je DPS-SDP, ali i sada kad lokalnu vlast vr{i koalicija „Zdravo Berane“. Ni jedna, ni
druga politi~ka grupacija nije uspjela da to pitanje rije{i na va-ljan na~in. Pokazalo
se da dosada{nje lokacije za odlaganje sme}a nijesu racionalna rje{e-nja. Zbog to-
ga se u Beranama o deponovanju otpada ponovo pri~a kao o goru}em problemu.
Sve to ukazuje da je neophodno da politika ostavi po strani i da se do|e do odgova-
raju}eg rje{enja“, naglasio je predsjednik OO SDP-a Mirko Pavi}evi}. On je kazao da
je nedopusti vo to {to se komunalni otpad poslednjih mjeseci gomila u krugu biv{e
Fabrike celuloze i papira, isto kao {to je bilo nedopustivo da se otpad odla`e na Va-
sovim vodama. 

SPORAZUM BERANA I PETNJICE 
Berane - Predsjednici op{tina Berane i Petnjica Dragoslav [}eki} i Samir Ago-

vi}, potpisali su Sporazum o podjeli imovine i obaveza, kao i Sporazum o preuzima-
nju radnika. Petnjica se izdvojila iz op{tine Berane i postala zasebna op{tina jo{ 2013.
godine, a proces podjele teritorije i radnika i imovine trajao je do sada. Potpisiva-
njem ovih  sporazuma je u potpunosti  potvr|ena Odluka Arbitra`ne komisije za po-
djelu imovine izme|u op{tina Berane i Petnjica od 4. jula ove godine koju tada nije-
su potpisali predstavnici Op{tine Petnjica, zbog primjedbi koje su imali. Po Spora-
zumu o preuzimanju radnika, Op{tina Petnjica preuzima 19 radnika Op{tine Berane,
a kojima je 9. avgusta 2016. prestao radni odnos u Beranama, kao i 235.000 evra
obaveza po osnovu zarada i drugih poreskih da`bina. Berane }e ustupiti Petnjici sra-
zmjerni dio voznog parka i mehanizacije Op{tine i komunalnog preduze}a u skladu
sa odlukom Arbitra`ne komisije.
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Prijepolje - Ambasador Kanade u
Srbiji Filip Pinington boravio je u Pri-
jepolju i tokom dvodnevne posete sa-
stao se sa predsednikom op{tine Dra-
goljubom Zindovi}em i njegovim sa-
radnicima. 

- Bila je ovo priliku da gospodina
ambasadora upoznamo sa resursima
prijepoljske op{tine jer su to neophod-
ne informacije koje su preduslov za
preporuku kanadskim investitorima.
Prvi put posle deset godina jedan ka-
nadski ambasador pose}uje op{tinu
Prijepolje i mi smo njegovoj ekselenci-
ji izuzetno zahvalni na tome, rekao je
predsednik op{tine Prijepolje Drago-
ljub Zindovi}.

Jedan od razloga posete kanadskog
ambasadora je projekat „Karavan
omladinskog preduzetni{tva“ name-

njen podsticaju zapo{ljavanja mladih.
Ovaj projekat realizuje se u saradnji
Privredne komore Srbije i Privrednog
foruma mladih uz podr{ku Ministar-
stva za privredu Republike Srbije.
Uklju~ene su i regionalne komore, pa
tako i Regionalna privredna komora
U`ice, a jedan od partnera je i Kanad-
sko- srpsko poslovno udru`enje „Can-
see“. Naime, neposredan povod za po-
setu svakako je ~injenica da je u Prije-
polju pro{le godine po~ela da radu ve-
oma uspe{na me|unarodna kompani-
ja MDG ~ije je sedi{te upravo u Kanadi,
a koja je zaposlila stotinak mladih lju-
di. Vlasnik ove kompanije, koja trguje
ra~unarskom opeme je Prijepoljac, in-
`enjer Goran Varakli}, koji preko dve i
po decenije ̀ ivi i radi u Kanadi, a bio je
prisutan i na sastanku prijepoljskog

op{tinskog rukovodstva sa kanadskim
ambasadorom i njegovim saradnicima
koji su obi{li prostorije prijepoljskog
ogranka kompanije. To je, po re~ima
ambasadora Peningtona dobra prepo-
ruka za samo Prijepolje jer ve} postoji
poznati kanadski investitor koji pozna-
je stanje, sagledao je dobro situaciju i
o~igledno procenio da je ovo i dobra
sredina za ulaganje.

- Firma MDG je veoma ugledna i
veoma uspe{na u Kanadi i ja govorim

zato investitorima da upoznaju kra-
jeve izvan Beograda jer i Prijepolje
mo`e o~igledno ponuditi uslove koji
odgovaraju ulaga~ima. Kanada je ve-
oma ponosna na svoje razli~itosti, a
Prijepolje je upravo takva sredina.
Zato smo veoma zainteresovani za
ovakve krajeve, rekao je kanadski
ambasador. 

U okviru „Karavana omladinskog
preduzetni{tva“ zainteresovanim
mladim ljudima koji te{ko nalaze po-

sao, a nemaju dovoljno motivacije za
pokretanje sopstvenog biznisa usled
sumnje u perspektivu takvog ulaganja
u sredini koja je devastirana i sa izra-
`enom migracijom, ambasador Filip
Pinington je govorio o iskustvima Ka-
nade, tradiciji preduzetni{tva upravo
kod mladih ljudi i rizicima koji ne
smeju da obeshrabruju, ~ak I ako ne
donesu odmah o~ekivani rezultat jer
je to neophodno iskustvo da bi se na-
predovalo i i{lo dalje. I.H- D.

Novi Pazar - Islamska zajednica (IZ)
u Srbiji 4. septembar - Dan {ehida obe-
le`ila je tradicionalnom manifestaci-
jom „Pohod na Had`et“ koji je i ove
godine predvodio narodni poslanik
Muamer Zukorli}. Od centra grada do
naselja Had`et u mirnoj {etnji bilo je
nekoliko stotina ljudi. No{ene su zasta-
ve IZ, sand`a~kih  Bo{njaka i Bo{nja~-
ke kulturne zajednice.

- Ovih dana, meseci i godina smo
svedoci da svi narodi na Balkanu ima-
ju svoja strati{ta. Na`alost, ve}ina tih

okupljanja na tim strati{tima se pre-
tvaraju u regrutaciju mr`nje prema
drugima. Mi to ne}emo i svi na{i sku-
povi, poput ovog, ne}e imati ni najsi-
}u{niji atom mr`nje , poru~io je Zu-
korli} i ponovio da Bo{njaci ne}e odu-
stati od zahteva dr`avi da otvori tajne
arhive i dokumenta kako bi se saznala
imena svih koji su streljani na Had`etu
1945. godine. „To je u interesu i Bo-
{njaka i Srbije, Ako nemamo sve po-
datke, onda nam ostaje da naga|amo,
a onom ko je povre|en se uvek ~ini da

ima pravo da uve}a brojke. Mi ne ̀ eli-
mo la`ne brojke, ni ve}e ni manje, sa-
mo istinu. A samo na istini mo`emo
graditi pravdu, stabilnost, mir, blago-
stanje i pomirenje me|u na{im naro-
dima“, poru~io je Zukorli}.

Dan {ehida - 4. septembar IZ u Srbiji
ustanovila je 2010. godine, nakon sukoba
pristalica IZ u Srbiji i policije. Na taj dan
pre {est godina pristalice IZ u Srbiji poku-
{ale su da spre~e izgradnju de~ijeg vrti}a
u tom naselju, tvrde}i da se gradi na va-
kufskoj imovini koja im je oteta. S. N.

Kanadski ambasador u poseti Prijepolju u okviru „Karavana omladinskog preduzetni{tva“

Resursi koji mogu da pokrenu razvoj

Podsticaj zapo{ljavanja mladih:
Kanadski ambasador u Prijepolju

Ne `elimo la`ne brojke, ni ve}e ni 
manje, samo istinu: Pohod na Had`et

[ansa za mlade nezaposlene 
Kol centar kanadske kompanije MDG otvorio je pro{le godine vrata za 93 mla-

da radnika koji se, izme|u ostalog, baviti on lajn prodajom proizvoda MDG ra~una-
ra. In`enjer Goran Varakli} pre dve godine je kupio Auto ku}u i u novoizgra|enom
prostoru je po~eo ovaj biznis, smatraju}i da }e u Kol centru zaposleni biti mnogo
vi{e od operatera koji se bave on lajn prodajom jer su poslovi slo`eni i ima ih neko-
liko nivoa, od prodaje proizvoda, preko razli~itih bankarskih poslova, finansijskih
usluga, pra}enja investicija i dugovanja. Obuka koju su sproveli kanadski stru~nja-
ci, trajala je od tri do {est meseci. 

Kompaniju MDG Kompjuteri Goran Varakli} je osnovao 1991. godine u Kanadi,
sa sedi{tem u Oakvilu, dr`ava Ontario. Prijepoljski Kol centar je jedan od ~etiri ko-
ja kompanija ima u svetu i najsavremenije je opremljen. Kroz godine rada kom-
paniju su pratili brojni poslovni uspesi tako da je, prema informacijama sa sajta
MDG, vremenom izrasla u lidera u oblasti PS ra~unara sa godi{njim profitom od
400 do 600 miliona dolara. 

U Novom Pazaru 4. septembra od`an „Pohod na Had`et“

Bez mr`nje prema drugima
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Novi Pazar - Osnovni i Prekr{ajni
sud u Novom Pazaru dobi}e po troje
novih sudija. Visoki savet sudstva
(VSS) doneo je odluke o predlogu kan-
didata koje }e biti prosle|ene Skup{ti-
ni Srbije na usvajanje. Interesantno je
da je polovina novopredlo`enih kandi-
data iz susedne Ra{ke.

Za sudije Osnovnog suda konkuri-
salo je 29 kandidata. VSS je odabrao
Zuhru Spahi} iz ovog grada, koja je do
sada bila sudski pomo}nik u novopa-
zarskom Vi{em sudu, Nenada [umar-
ca, sudskog pomo}nika Osnovnog su-

da u Ra{ki i Marka Sre}kovi}a iz Ra-
{ke, polaznika po~etne obuke Pravo-
sudne akademije. U Prekr{ajnom su-
du radi}e novoizabrane sudije Mihrija
Tuti}, dosada{nji sudijski pomo}nik u
tom sudu, tu`ila{ki pomo}nik u Vi{em
tu`ila{tvu u Novom Pazaru Jasmin Di-
vanefendi} i Veljko ^orbi}, sudijski
pomo}nik Prekr{ajnog suda u Ra{ki.
Za mesto sudije u ovom sudu prijavilo
se 15 kandidata. Nove sudije bi}e ime-
novane na tri godine.

Zbog ovakvog izbora sudija nema
zvani~nih reakcija u Novom Pazaru,
ali je portal blizak vladaju}oj Sand`a~-
koj demokratskoj partiji (SDP) objavio
pismo predsednika ove partije za Novi
Pazar Huseina Memi}a, koje je napi-
sao u „svoje li~no ime“. Memi} navodi
da je u Osnovnom sudu izborom „dva
Srbina i jednog Bo{njaka ponovo na-
ru{ena, ionako, ve} poreme}ena naci-
onalna struktura u sudu.

- Od sutra }e Osnovni sud imati vi-
{e Srba nego Bo{njaka u sredini koju
naseljava vi{e od 80 odsto bo{nja~kog

stanovni{tva. U Osnovnom sudu ~ak
ni Srbi nisu iz Pazara, a samo Ra{~ana
ima ~etvoro ili petoro. Ovakav izbor
trajno je naru{io nacionalnu struktu-
ru, jer je izabran mlad kadar koji je na
po~etku radnog veka, pa i ne postoji
mogu}nost bilo kakve promene u na-
rednih 50 godina, pi{e predsednik
Gradskog odbora SDP u svoje li~no
ime i postavlja pitanja „ko tra`i od Bo-
{njaka da napuste institucije i ko ne ve-
ruje Bo{njacima?“ S. Novosel

Novi Pazar - Ve}nici sa liste „Za Bo-
{njake, Sand`ak i muftiju“ optu`ili su
predsednika Bo{nja~kog nacionalnog
ve}a (BNV) Sulejmana Ugljanina da
zloupotrebljava BNV, ponovo nasr}e
na institucije Islamske zajednice (IZ)
i za kontinuirano nastojanje njenog
razbijanja. Ve}nici sa liste bliske Mu-
ameru Zukorli}u, Ugljaninu su zame-
rili posetu Rijasetu IZ Srbije i susret sa
vrhovnim poglavarom reisu-l-ule-
mom Seadom Nasufovi}em. Kako
navode Ugljanin je bez ikakve odluke
organa BNV posetio ovu IZ i time po-
tvrdio „doslednost u neprijateljstvu i
klju~nu ulogu u razbijanju ove najva-
`nije institucije muslimana u Repu-
blici Srbiji“

- Sulejman Ugljanin suo~en sa ne-
ume}em odgovora  onome {to je
osnovni zadatak BNV u mesecu sep-
tembru -ud`benici za nastavu na bo-
sanskom jeziku koji su vi{e nego
skandalozni-ovakvim potezima po-
ku{ava da prikrije nesposobnost vr{e-
nja ovako va`ne funkcije, navodi se u
saop{tenju za javnost ove ve}ni~ke
grupe koja }e „uzimaju}i u obzir no-
vonastale okolnosti“ da razmotri mo-
del daljeg u~e{}a u radu BNV i na~ine
delovanja „u cilju za{tite nacionalnih,
kulturnih i verskih prava Bo{njaka u
Srbiji, na vrhu ~ije lestvice je beskom-

promisna borba protiv svih poku{aja
nasrtaja na institucije IZ“.

Ovoj reakciji prethodilo je saop{te-
nje o poseti predsednika BNV Rijase-
tu IZ Srbije. Kako se navodi Ugljanin
je tom prilikom rekao da je „IZ jedan
od glavnih stubova bo{nja~kog nacio-
nalnog identiteta“ , ali i da je „jedin-
stvena IZ prirodna potreba i cilj svih
Bo{njaka u Srbiji i da sve bo{nja~ke in-
stitucije imaju obavezu da zajedno ra-
de na ostvarivanju tog cilja“. Aktuelni
saziv BNV ~ini 19 ve}nika sa Ugljani-
nove liste i 16 sa liste „Za Bo{nja-
ke,Sand`ak i muftiju“.  S. N. 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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Gradnja
Kad pogledam sa bedema...a sa bedema se dobro i daleko vidi. Jo{

kako je uklonjeno sve neidentifikovano, puca pogled na sve strane. Za-
`muri...izgleda da vi{e ne prolazi. Sve se sada bolje vidi. Ko gde, kako i
kada gradi. Gde god na|e{ zgodno mesto, a ti gra|evinu „posadi“. Gra-
|evine poznate, a poduhvati se samo preslikavaju. Ko je protiv, odmah
da se anatemi{e. U sebi neka se protivi koliko mu du{a i{te. Glasno ni-
{ta!Ko glasno progovori protivnik je dunjaluka i oko dunjaluka. Ako tre-
ba i dalje od toga. Posebne pe~ate za delje, udaraju samo sebi posebni.
Svi ostali trpe obi~ne pe~ate obi~ne administracije. Kako bi se druga~i-
je razlikovali posebni i obi~ni. Ko bi kome da ukabuli? Sve je u novo-
gradnji prepoznatljivo: stil, materijali i najprepoznatljivije su stare na-
vike. Zaustavljanje svega je direktno suprostavljanje svevi{njem preko
njegove administracije.  S. N.   

Nema kadrova
Dr`avnog 
univerziteta

O izboru kadrova u ovda{njim su-
dovima i tu`ila{tvima raspravlja se i
na dru{tvenim mre`ama, jer me|u
njima nema onih koji su diplomu
pravnika stekli na Dr`avnom univer-
zitetu u Novom Pazaru.

Novi Pazar - Zgrada Fakulteta za
islamske studije (FIS)  na Gradskom
trgu ponovo je u centru pa`nje i razlog
za nova prozivanja Islamske zajednice
(IZ) u Srbiji i njenog biv{eg ~elnika
Muamera Zukorli}a. Pre nedelju dana,
na tom objektu bez urbanisti~kih i gra-
|evinskih dozvola po~ela je nadograd-
nja. Po~etkom ove sedmice, Gradska
gra|evinska inspekcije  donela je re{e-
nje o zatvaranju gradili{ta i ru{enju ne-
legalno nadgra|enog dela, a protiv iz-
vo|a~a radova Me{ihata IZ u Srbiji
podneta je krivi~na prijava. 

- Mi smo preduzeli sve zakonske
mere za zaustavimo nelegalnu izgrad-
nju u centru grada, odnosno na kata-
starskoj parceli. Kada je na{ izvr{ilac
oti{ao da uru~i re{enje o zabrani grad-
nje i ru{enju nelegalnog objekta, ote-
rao ga je odbornik gradske skup{tine i
funkcioner Bo{nja~ke demokratske

zajednice Sand`aka Admir Muratovi},
tvrdi zamenik na~elnika Gradskog
odeljenja za inspekcijske poslove Ner-
min Bejtovi}.

Zbog nepo{tovanja re{enja gradske
inspekcije, uprava grada pozvala je Re-
publi~ku inspekciju rada. Gradska
uprava je saop{tila da gra|evinske ra-
dove „nelegalno izvode ljudi bliski na-
rodnom poslaniku Muameru Zikorli-
}u, ~ije zauzimanje javnih povr{ina bez
pravnog osnova i bespravna gradnja
datiraju godinama unazad“. U saop{te-
nju se jo{ navodi da su republi~ki in-
pektori „na licu mesta zatekli [est lica
koja izvode radove, a koja nisu imala
definisan radno-pravni status, ugovor
o radu ili bilo koji drugi dokument“, za-
tim, da su odbili da budu legitimisani
„te je njihova identifikacija izvr{ena u
prostorijama Policijske uprave Novi
Pazar. Zahvaljuju’i asistenciji koju su pru`ili policijski slu`benici, utvr|ivanje

stanja na terenu bilo je mogu}e“.
- Radovi se izvode bez elementarne

za{titne opreme koja je zakonom pro-
pisana kao obavezna i ~iji izostanak
podrazumeva da izvo|a~ radova, sve-
sno izla`e uposlenike neposrednoj
opasnosti od stradanja. Kako ni izvo-
|a~ radova u ovom slu~aju nije defini-
san, jasno je da je re~ o potpuno divljoj
gradnji ~ije posledice su toliko daleko-
se`ne da ugro`avaju bezbednost ne sa-
mo radnika nego i samih gra|ana, slu-
~ajnih prolaznika a naro~ito dece koja
se igraju na trgu, pi{e u saop{tenju no-
vopazarske gradske uprave.

- Uzurpiranje gradskog trga i sva-
ka bespravna gradnja koja naru{ava
ambijentalnu celinu mora da se zau-
stavi. Zakon je isti za sve i mora da se
po{tuje. Niko nije protiv IZ u Srbiji i
takve optu`be su neosnovane i besmi-
slene, ali zakonske procedure moraju
da se po{tuju , kategori~an je grado-
na~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac.
Zgrada u kojoj se nalazi FIS i drugi
poslovni prostor IZ u Srbiji, me|u ko-
jim su i dva restorana, u samom je
centru grada. Gradski trg se nalazi na
95 ari i na katastarskim snimcima se
vidi da je vi{e od 50 odsto vlasni{tvo
grada, jedan deo pripada vodoprivre-

di Srbije, a ostalo se vodi na privatizo-
vana preduze}a, ugostiteljsko „Lipa“ i
trgovinsko „Uniprom“.  Zgrada je u
vlasni{tvu IZ u Srbiji od 2006. godine.
Te godine TP „Uniprom“ je privatizo-
van i zgrada je pripala konzorcijumu
koji je kupio to preduze}e, tada su
predstavnici IZ u Srbiji sa svojim pri-
stalicama zauzeli zgradu uz tvrdnju
da im pripada na osnovu Zakona o
vra}anju imovine crkvama i verskim
zajednicama.Zgrada je jo{ pre sedam
godina pravosna`nim sudskim re{e-
njem vra}ena konzorcijumu, ali re{e-
nje jo{ nije izvr{eno.

S. Novosel 

Nelegalna gradnja na Gradskom trgu u Novom Pazaru

Krivi~na prijava protiv 
Me{ihata IZ u Srbiji

Napadnut radnik 
gradske uprave

Po~etak radova nadogradnje na zgradi u centru grada, obele`io je napad i na
radnika Odeljenja za informisanje gradske uprave i stalnog fotoreportera Sand`a-
ka Danas Senada @upljanina. Ova gradska slu`ba je saop{tila da je @upljanin na-
padnut „na radnom zadatku dok je fotografisao nelegalno izvo|enje gra|evin-
skih radova na gradskom trgu u Novom Pazaru, napalo ga je vi{e osoba i poku{ali
su da mu oduzmu foto aparat“. Napad na @upljanina osudio je NUNS i nevladine
organizacije Sand`a~ki odbor za za{titu ljudskih prava, Kulturni centar „Damad“,
Urban.in i Akademska inicijativa „Forum 10“. Od nadle`nih dr`avnih organa zah-
tevaju efikasno delovanje i adekvatno sankcionisanje napada~a.

Osnovni i Prekr{ajni sud u Novom Pazaru dobija  {est novih sudija

Pola kandidata iz Ra{ke
Izborom dva Srbina i jednog Bo{njaka ponovo je 
naru{ena ionako ve} poreme}ena nacionalna struktura u
Osnovnom sudu u Novom Pazaru, navodi predsednik
Gradskog odbora SDP Husein Memi} „u svoje li~no ime“

Nove nesuglasnice me|u ve}nicima BNV

Ugljanin zloupotrebljava BNV
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Nelegalna gradnja u centru 
grada: Nadogradnja zgrade FIS
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Bijelo Polje - Uru~enjem nagrade Ri-
sto Ratkovi} Lani Derka~ iz Hrvatske i
Tatjani Bijeli} iz Bosne i Hercegovine,
koje su ove godine ravnopravno podijeli-
le ovo presti`no priznanje, u ponedjeljak
su zavr{ene 46. Ratkovi}eve ve~eri poe-
zije u Bijelom Polju.

Tatjana Bijeli} je dobila nagradu za
knjigu „Karta vi{e za pikarski trans“, a
Lana Derka~ za knjigu „Posvajanje ne-
ba“. U obrazlo`enju `iri navodi da poe-
zija pjesnikinje Tatjane Bijeli} predsta-
vlja isku{avanje uspostavljanja pjesni~ki
odgovornog dijaloga sa svijetom oko se-
be, te da je „Karta vi{e za pikarski trans“
u svim svojim aspektima moderna, jezi~-
ki i oblikovano suverena knjiga pjesama,
{to je knji`evnoestetski razlog da je ovo-
godi{nji `iri smatra jednom od ravno-
pravnih dobitnica nagrade koja nosi ime
Rista Ratkovi}a. Tako|e, `iri isti~e da je
Lana Derka~ na specifi~an na~in uspjela
da ostvari primarni i najva`niji smisao
umjetnosti - uspostavljanje stvarnog ili
fiktivnog dijaloga sa aktuelnim vreme-
nom., te da se treba prepustiti d`ezu po-

eti~ke projekcije koja na samosvojan na-
~in uspostavlja stvarni ili fiktivni dijalog
s aktuelnim vremenom, a to je, ~ini se,
pribrani smisao umjetnosti, njezin naj-
sna`niji potencijal.

- Ova zna~ajna nagrada obavezuje me
da nastavim sa promocijom knji`evnog

izraza kroz ~itanje, pisanje i predavanje,
a to su aktivnosti koje daju smisao i ob-
lik stalnom traganju za rije~ima, ritmo-
vima i kontekstima, koji najbolje odr`a-
vaju svijest pojedinaca i dinamiku dru-
{tva i vremena u kome `ivimo, rekla je
Bijeli}, a Derka~ je istakla da je pisanje
njena terapija, te da u poeziji pjesnik
stres, tjeskobu i probleme pretvara u
smisao. 

- Sa tekstom se pjesnik ne osje}a gu-
bitni~ki, ve} postaje emocionalno i du-
hovno ispunjen, kazala je Derka~. Pred-
sjednik `irija Mladen Lompar podsjetio
je da je `iri nakon detaljnog i{~itavanja
38 knjiga, koliko ih je pristiglo na kon-
kurs, odluku donio ve}inom glasova. On
je istakao da su se u naju`i izbor na{li i
Mustafa Zvizdi} sa knjigom „Pra{ki me-

tro“, Vladimir Stojni} sa knjigom „Re-
verb“, \or|e [}epovi} sa knjigom „Dok
crtah mapu svojih putovanja“ i Ljubomir
M. Mudre{a sa knjigom „Na putu ~eka-
nja“. 

Osim uru~enja nagrade Risto Ratko-
vi}, jedan od va`nijih programa ovogo-
di{nje manifestacije bio je i predstavlja-
nje specijalne go{}e Jakute Alikavazovi},
dobitnice Gonkurove nagrade za roman
„Nestalna tijela“, a u okviru manifestaci-
je nastupio je poznati glumac, pjesnika i
muzi~ara, tako|e specijalni gost Ratko-
vi}evih ve~eri poezije, Rade [erbed`ije sa
svojim bendom „Zapadni kolodvor“. 

U okviru edicije Knji`evne paralele
Ratkovi}evih ve~eri poezije, uz manife-
staciju od{tampane su i promovisane
knjige „Maternji jezik“ pro{logodi{njeg
dobitnika Ratkovi}eve nagrade Ibrahi-
ma Had`i}a, „Sapfini magijski harfovi“

pro{logodi{nje dobitnice nagrade Ratko-
vi}evih ve~eri poezije za pjesnike do 27
godina Safije Vehabovi}, „Dijalozi mo-
nolozi i poneka lirska sitnica“ Radojice
Bo{kovi}a, „Antologija knji`evnosti za

|ecu i tinejd`ere“ Slobodana Vukanovi-
}a i izbor iz crnogorske kratke pri~e
„Zborno mjesto“ Bogi}a Rako~evi}a i
Kemala Musi}a.

- Zborno mjesto je knjiga koja pred-
stavlja pregeled kratke crnogorske pri~e
i sadr`i najreprezentativnije pisce tog
`anra. Uradili smo izbor pri~a ne ograni-
~avaju}i se vremenskim periodom, ve}
poku{avaju}i da u knjizi sa`memo naj-
bolje crnogorske pisce kratke pri~e, tako
da „Zborno mjesto“ predstavlja jedini
cjeloviti izbor kratke pri~e u Crnoj Gori.
Dijapazon pisaca koji su zastupljeni u
ovoj antologiji je zaista {irok, imamo raz-
li~ite poetike i skretanja, ali ono {to je za-
jedni~ko svima jeste da su autori kratkih
pri~a, kazao je Rako~evi}.

Na ovogodi{njim Ratkovi}evim ve~e-
rima poezije nastupilo je sedamdesetak
pjesnika iz Austrije, Slovenije, Crne Go-
re, Makedonije, Srbije, Bosne i Hercego-
vine i Hrvatske.

K. Musi} 

Prijepolje - Biblioteka „Vuk Karad ì}“ u
partnertsvu sa NVO „Limski darovi“ iz Pri-
jepolja realizova}e sa Javnom ustanovom
„Ratkovi}eve ve~eri poezije“ i NVO „Sti-
hom govorim“ iz Bijelog Polja, projekat
„Evropa za kulturu - kultura za Evropu“ ko-
ji ima za cilj pro{irivanje prekograni~ne sa-
radnju dva grada, koja su dugo bila veoma
upu}ena jedan na drugi, s obzirom da su
udeljeni pedesetak kilometara, a povezani
su i geografski i istorijski, a posebno lim-
skim vodotokom.

Tako }e Lim i biti u centru projekta ve-
zanog za zajedni~ke kulturne programe,
pod okriljem Delegacije EU koja je prepo-
znala zna~aj projekta. Direktorica prijepolj-
ske Biblioteke Sadija Hod ì} smatra da }e

ovo doprineti zna~ajnijem unapre|enju ni-
voa saradnje u pograni~nim op{tinama.
Javna ustanova „Ratkovi}eve ve~eri poezi-
je“ i NVO „Stihom govorim“ iz Bijelog Po-
lja uskoro }e po~eti realizaciju planiranih
programskih sadr`aja. Prva je, skoro pola
veka stara, manifestacija Ratkovi}eve ve~e-
ri poezije, a potom i Festival de~je poezije
„Kraljevstvo bijelih rada“ a bi}e {tampana i
knjiga „Stihom plus“, dok }e u Srbiji biti
odr`an Festival pesnika „Lim vodeni `ig
polimskih gradova“ koji }e, izme|u ostalog,
afirmisati za{titu limskog vodotoka. Plani-
rana je pesni~ka regata koja }e ploviti re-
kom, a svaki grad predstavlja}e po jednu lu-
ku koja }e nositi ime jednog pesnika koji je
svojim stihovima opevao Lim. I. H. - D.

Bijelo Polje - Ministar prosvjete Pre-
drag Bo{kovi} boravio je u radnoj posje-
ti Bijelom Polju, gdje se povodom po~et-
ka {kolske godine sastao sa predsjedni-
kom Op{tine Aleksandrom @uri}em i di-
rektorima vaspitno-obrazovnih ustano-
va. Ministar Bo{kovi} je najavio da }e
ove godine Ministarstvo poseban akce-
nat staviti na unapre|enju uslova za na-
stavu u svim obrazovnim jedinicama, te
da }e krenuti u realizaciju izgradnje ili re-
konstrukcije novog objekta Osnovne
{kole „Du{an Kora}“.

- U Bijelom Polju smo sa lokalnom
samoupravom obezbijedili dobre uslove
za pred{kolsko obrazovanje. Me|utim,
moramo poraditi na pobolj{anju uslova
u podru~nim odjeljenjima, iako smo je-
dan broj izgradili ili rekonstruisali. Tako-
|e, ove godine moramo krenuti u reali-
zaciju izgradnje ili rekonstrukcije objek-
ta O[ „Du{an Kora}“, o ~emu }emo brzo
donijeti odluku, kazao je ministar Bo-
{kovi}. Ministarstvo prosvjete i Op{tina
Bijelo Polje tradicionalno imaju dobru

saradnju. Predsjednik op{tine @uri} isti-
~e da je u proteklom periodu dosta ura-
|eno u pobolj{anju uslova u bjelopolj-
skim vaspitno-obrazovnim ustanovama.

- Zahvaljuju}i toj saradnji dobili smo
moderne objekte {kola i vrti}a. Sada
imamo adaptirani objekat jaslica sa 200
kvadrata i do 2020. godine mislim da }e-
mo imati situaciju da sva djeca u Bijelom
Polju poha|aju pred{kolsko obrazova-
nje. Ono {to je jako bitno, u Bijelom Po-
lju nije zatvoreno ni jedno podru~no

odjeljenje, bez obzira na broj |aka. Osim
toga, na{e tri srednje {kole imaju moder-
ne objekte, gdje je nivo investicija bio
preko dva miliona eura. Tako|e, Bijelo
Polje ima pet fakulteta - tri dr`avna i dva
privatna, u kojima se kvalitetno organi-
zuje nastava. Lokalna uprava i tu pru`a
punu podr{ku, od stipendija do u~e{}a u
rekonstrukciji objekata. Naravno, radi-
}emo i dalje na unapre|enju uslova
obrazovanja u Bijelom Polju, rekao je
predsjednik @uri}. K. M. 

Zavr{ava se BRLDOCS
Novi Pazar - Prikazivanjem filma „Bolj{oj Vavilon“ o krizi naj-

poznatijeg plesnog teatra u Rusiji, u Novom Pazaru se ve~eras za-
vr{ava  nedelja prikazivanja najboljih ostvarenja sa ovogodi{njeg
Me|unarodnog festivala dokumentarnog filma u Beogradu
(BRLFOCS). Prethodnih dana ovda{nja publika je videla film „So-
nita“ o ìvotu mlade umetnice u Teheranu, „Duh Hane Arent“

ìvotna pri~a Jevrejke koja je ̀ ivela u nacisti~koj Nema~koj i jed-
nog od najve}ih filozofa pro{log veka, zatim,  „Zemlja kartela“ o
uli~noj pravdi i previranjima u jednom meksi~kom selu i „Gabo-
Magija“ dokumentarac o ̀ ivotu nobelovca Gabrijela Garsije Mar-
kesa. Projekciju filmova organizovao je novopazarski Kulturni
centar i za sve posetioce ulaz je bio besplatan. S.N. 

Ministar prosvjete Crne Gore Predrag Bo{kovi} u Bijelom Polju

Unaprijediti uslove za nastavu 

Uskoro izgradnja ili 
rekonstrukcija O[ „Du{an
Kora}“: Bo{kovi} i @uri} 

Lim i biti u centru 
projekta: Prekograni~na 
saradnja u oblasti kulture

Projekat prekograni~ne saradnje Prijepolja i Bijelog Polja

„Evropa za kulturu - kultura za Evropu“ 

Zavr{ene 46. Ratkovi}eve ve~eri poezije

Bogato kulturno nasle|e

^uvanje pjesni~ke rije~i
- Crna Gora, zahvaljuju}i Ratkovi}evim ve~erima poezije, ima svojevrsnog ~uvara bo-

gatog kulturnog nasle|a jednog prostora, koji vjekovima daruje ~udesne li~nosti i do-
ga|aje. Svakog septembra, ovdje u Bijelom Polju, pjesnici „biv{i an|eli“ na{eg doba i
svi oni pjesmi posve}eni, iznova se uvjeravaju da nije do{ao kraj poezije. Ve} 46. godi-
na, Ratkovi}eve ve~eri poezije imaju svojevrsnu misiju ~uvanja pjesni~ke rije~i, a kada
se uzme u obzir da su poslednjih godina najzna~ajniji knji`evnici iz regiona rado dola-
zili u ovaj grad, onda postaje jasno koliko smo du`ni da ovu pjesni~ku svetkovinu po-
dr`imo. Zato su Ratkovi}eve ve~eri poezije prepoznate kao kulturna manifestcija od
posebnog zna~aja, kazao je ministar kulture Pavle Goranovi}.

Pesni~ki dijalog sa
svetom: Tatjana Bijeli}

Pisanje je
moja terapija:
Lana Derka~



Ranko Vukovi}, generalni direktor FAP

Nastavljamo 
proizvodnju kamiona

tembar 2016. V

@IVOT

Prijepolje  -  Za razliku od brojnih pla-
ninskih sela prijepoljske op{tine koja su
ostala gotovo pusta ili sa nekoliko stara~-
kih doma}instava, Jabuka je selo koje ̀ ivi,
koje ima brojna doma}instva, veliku {ko-
lu, a nekad je bilo i mesto u koje su dolazi-
li brojni turisti, odnosno upravo su se na
Jabuci odr`avali decenijama Susreti pioni-
ra Jugoslavije i sretali u~enici osnovnih
{kola koje su nosile ime „Bo{ko Buha“ jer
je u ovom selu poznati partizanski bom-
ba{ poginuo, ne navr{iv{i ni 17 godina.
Donacijama u~enika iz tada{nje zemlje sa-
gra|en je i Planinarski dom koji je nosio
njegovo ime, a na vidikovcu je i spomenik
podignut u znak se}anja. 

Na Jabuci je tokom izgradnje pruge Be-
ograd-Bar bilo veliko omladinsko naselje
gde su bili sme{teni mladi iz celog sveta ko-
ji su dobrovoljno u~estvovali u radnim ak-
cijama. Jabuka je, tako|e, bila poznata i kao
idealno mesto za realizaciju rekreativne na-
stave za u~enike osnovnih {kola, po~ela je
da se razvija i kao skija{ki centar. Sve je pre-
kinuto devedesetih, kad su objekti ostavlje-
ni da propadaju zbog nere{enih vlasni~kih

odnosa, {to traje do danas. Ovo selo na gra-
nici sa Crnom Gorom, udaljeno podjedna-
ko od Prijepolja i Pljevalja, godinama ima
problem sa vodosnabdevanjem. Da li }e
posle brojnih obe}anja problem sa vodom
biti re{en? Ako je suditi po najnovijim obe-
}anjima vlasti, za o~ekivati je da to bude jo{
ove jeseni. Naime, predsednik op{tine Pri-
jepolje Dragoljub Zindovi}, koji je posetio
ovu mesnu zajednicu rekao je da su aktiv-
nosti ve} po~ele.

- Nalo ìli smo JP Direkcija za izgradnju
da raspi{e javni poziv za izbor izvo|a~a ra-
dova na sanaciji vodovoda na Jabuci, a iz
op{tinskog bud`eta za ovu investiciju bi-
lansirali smo osam miliona dinara. Nada-
mo se da }e tenderska procedura biti spro-
vedena u razumnom roku, da zbog toga
ne}emo gubiti vreme i da }e gra|evinski
radovi biti zavr{eni dok traje sezona. Tako
bi ve} od jeseni vi{e od 100 doma}instava
re{ilo vi{egodi{nji problem kada je u pita-
nju vodosnabdevanje kao elementarna ci-
vilizacijska potreba, rekao je Zindovi} i do-
dao da je problem vodosnabdevanja Jabu-
ke pre svega posledica neodgovornog od-

nosa samih korisnika, ali i odre|enih teh-
ni~kih nedostataka.

Na ovaj vodovod nelegalno su priklju-
~eni brojni objekti, na nekim mestima
primetna su fizi~ka o{te}enja cevovoda, a
dodatni problem svakako je nekontrolisa-
na potro{nja. Tome treba dodati ~este
kvarove na motorima za vodene pumpe,
{to je opet povezano sa drugim, tako|e
velikim problemom, a to je lo{e stanje ni-
skonaponske elektro mre`e, {to je, uosta-
lom, ozbiljan problem svih planinskih se-
la u prijepoljskoj op{tini koji Elektropri-
vreda Srbije ne re{ava godinama, niti ula-
`e u rekonstrukciju. Zindovi} ka`e da je o
problemu elektromre`e razgovarano sa
predstavnicima Elektrodistribucije i da su
realni izgledi da se on re{i.

Ipak, i posle zavr{etka radova na sana-
ciji vodovoda, gra|ani mogu da imaju
problema. Nekontrolisana potro{nja pre
svega za potrebe poljoprivrede kroz nata-
panje vrtova i malinjaka, mogla bi ponovo
da vrati pri~u na po~etak, bez obzira na
ulo`ena sredstva za otklanjanje sada{njih
problema. I.H-D.

Priboj - Na osnovu ugovora koji je u
utorak, sa jednim doma}im naru~iocem
potpisao generalni direktor Fabrike auto-
mobila Priboj, (FAP ) Ranko Vukovi}, u
pribojskoj fabrici }e biti zapo~eta proiz-
vodnja 30 kamiona .

Na poslovima proizvodnje kamiona,
koji bi trebalo da budu gotovi u narednih
godinu dana, a pet do kraja godine, bi}e
anga`ovano 150 radnika. Zato je, pored

trenutno zaposlenih oko 50 radnika, po-
zvano je jo{ 100, od onih koji su se prija-
vili za socijalni program. Sa njima }e FAP
potpisati ugovor o privremenim poslovi-
ma, a postoji mogu}nost da se u pojedi-
nim fazama proizvodnje, sukcesivno, an-
ga`uje dodatnih 50 radnika.

- Ovo je najbolji ugovor u poslednje
~etiri godine, rokovi su dobri i za nas, fi-
nansijski i vremenski prihvatljivi. U pro-
teklih nekoliko meseci, dok je u fabrici na
snazi „unapred pripremljeni plan reorga-
nizacije“, izborili smo se za jedan ovakav
posao, a najva`nije je da }e ljudi da po~-
nu da rade, ka`e u izjavi za na{ list Ranko

Vukovi}, generalni di-
rektor FAP. 

On dodaje da je ugo-
vor veoma ~vrst i pod-
razumeva avansno pla-
}anje kojim mo`emo
da finansiramo proiz-
vodnju. Re~ je o proiz-
vodnji terenskih kami-
ona „FAP 13-18“, koje
}e posle nadogradnje
naru~ilac izvoziti za
Ujedinjene Arapske
Emirate. Ukupna vred-
nost posla za koji je
potpisan ugovor iznosi
2.322.000 evra.

Od maja je u FAP na
snazi UPPR, „Unapred
pripremljeni plan reor-
ganizacije“, u kome se
primenjuje najve}i deo

zakonskih odredbi koje se odnose i na
reorganizaciju u uslovima ve} uvede-
nog ste~aja, ali postoje i zna~ajne razli-
ke. Unapred pripremljen plan reorga-
nizacije uglavnom podnosi ste~ajni du-
`nik, uz uslov da ve} postoji neki od
razloga za ste~aj.

Pro{le nedelje je u Privrednom sudu u
U ìcu trebalo da bude doneta odluka da
li FAP i definitivno ide pod ste~aj. Po{to
jo{ nije dostavljen zaklju~ak Vlade Srbije
o konverziji potra ìvanja dr`avnih firmi
u dr`avni kapital, odluka je odlo`ena za
17. oktobar do kada }e nastaviti da se pri-
menjuje UPPR. S. Bjeli} 

Pljevlja - Koncentracija sumpodiok-
sida je tokom 2015. godine zna~ajno
uticala na pogor{anje kvaliteta vazdu-
ha u Pljevljima, navodi se u usvojenoj
informaciji Vlade Crne Gore. Na sjed-
nici Vlade od 1. septembra ove godine,
na kojoj je usvojena informacija o sta-
nju ̀ ivotne sredine u Crnoj Gori, istak-
nuto je da je broj prekora~enja grani~-
ne jedno~asovne srednje vrijednosti
sumpor dioksida u Pljevljima iznosio
23 - ne smije biti prekora~ena preko 24
puta godi{nje, dok je 18 dana bila pre-
kora~ena grani~na dnevna srednja vri-
jednost, koja ne smije biti prekora~ena
vi{e od tri puta u toku godine.

Jedno~asovne srednje koncentracije
azot oksida su bile ispod propisane gra-
ni~ne vrijednosti 200 mikrograma po
metro kubnom. Srednja godi{nja kon-

centracija azot dioksida je, tako|e, bila
ispod propisane grani~ne vrijednosti
od 40 mikrograma, i iznosila je 32,57
mikrograma. Srednje dnevne vrijedno-
sti PM10 ~estica su 189 dana prelazile
propisanu grani~nu vrijednost od 50
mikrograma, a dozvoljeni broj preko-
ra~enja je 35. 

Srednja godi{nja koncentracija koja
je iznosila 99,81 bila je iznad propisane
grani~ne vrijednosti 40 mikrograma.
Na osnovu izmjerenih vrijednosti, mo-
`e se konstatovati veliko zaga|enje va-
zduha u Pljevljima PM10 ~esticama, ne
samo zbog izmjerenih koncentracija,
ve} i zbog velikog broja dana sa preko-
ra~enjima.

PM10 ~estice su analizirane na sa-
dr`aj te{kih metala za koje su propisa-
ni standardi kvaliteta vazduha na go-

di{njem nivou. Sadr`aj olova, ra~una-
to kao srednja vrijednost nedjeljnih
uzoraka je bio ispod propisane gra-
ni~ne vrijednosti. Na isti na~in vr{ene
su analize uzoraka filtera na sadr`aj
arsena, kadmijuma, nikla i `ive. Re-
zultati analize pokazuju da je sadr`aj
kadmijuma, nikla i arsena bio ispod
ciljne vrijednosti propisane sa ciljem
za{tite zdravlja ljudi i rokom postiza-
nja do 2015. godine. Ove vrijednosti
su uzete iz mjerne stanice u Skerli}e-
voj ulici u Pljevljima, koja je instalira-
na u neposrednoj blizini najve}e
gradske kotlarnice. Lokalna vlast je
najavila izmje{tanje ove kotlarnice iz
grada i niz drugih ekolo{kih projeka-
ta, {to }e u zna~ajnoj mjeri popraviti
kvalitet vazduha u Pljevljima.

J. Durgut

Najavljeno izme{tanje 
kotlarnice: Skerli}eva ulica 

Informaciji Vlade Crne Gore o Pljevljima 

Vazduh i dalje zaga|en

Na zahtev
{trajka~a 

U martu je na zahtev {trajka~a, da
dr`ava preuzme upravljanje fabrikom,
a zbog nepoverenja u tada{nje ruko-
vodstvo, Nadzorni odbor FAP na pred-
log Vlade Srbije,  imenovao Ranka Vu-
kovi}a, biv{eg direktora Industrije mo-
tora Rakovica, za generalnog direkto-
ra pribojske fabrike. 

Posao za 150 radnika: Ranko
Vukovi}, generalni direktor

Da li }e biti kona~no re{en problem prijepoljskog sela Jabuka

Uredno vodosnabdevanje 
najavljeno za jesen

Selo koje `ivi: Osnovna {kola 



SAVETI POLJOPRIVREDNIH STRU^NJAKA

[tetnost 
kukuruzne zlatice 

Kukuruzna zlatica (Diabrotica v.
virgifera)  pri~injava zna~ajne {tete
na kukuruzu koji se gaji u monokul-
turi. Ova {teto~ina ima jednu gene-
raciju godi{nje, a prezimljava u sta-
dijumu jajeta u zemlji{tu. Piljenje
larvi se odvija tokom maja i juna,
preobra`aj u lutku nastaje u junu-
julu, a imaga se pojavljuju masovno
tokom jula-avgusta. Iako se imago
hrani na cvetovima vrlo velikog bro-
ja biljaka, a larva mo`e da se hrani i
na korenu razli~itih trava, kukuru-
zna zlatica je poznata samo kao {te-
to~ina kukuruza. Larve, kada su vr-
lo brojne, mnogo su {tetnije i zna-
~ajnije od imaga. Larve se hrane ko-
renom i svim nadzemnim delovima
kukuruza. Uni{teno biva glavno i
bo~no korenje, tako da u vreme ja-
kih vetrova biljke se izvaljuju iz ze-
mlje i krive, formiraju}i  takozvani
„gu{~iji vrat“. Kada po~ne svilanje,
zlatica se hrani polenom dve nede-
lje, potom se ubu{uje u zemlji{te ka-
da pola`e jaja u vla`no zemlji{te bo-
gato humusom.

Od mera borbe najzna~ajniji je
izbor hibrida koji su prilago|eni
uslovima gajenja, koji su tolerantni
na napad zlatice i imaju mogu}nost
regeneracije korena koje je o{tetila
larva. Tako|e, ranije posejani hibri-
di }e u~initi da se biljka ranije razvi-
je i procveta i na taj na~in }e se sma-
njiti potencijal {teto~ine. Veoma
zna~ajna mera borbe je plodored i
jedan  je od najva`nijih na~ina su-
zbijanja kukuruzne zlatice. U po-
slednje  vreme, u delu kukuruznog
pojasa gde se u plodoredu smenjuju
soja i kukuruz, do{lo je do adaptaci-
je i nastanka {teto~ina sa izmenje-
nim pona{anjem, koja sada masov-
no pola`e jaja i u usevu soje, na kojoj
larve ina~e ne mogu da pre`ive, ali
mogu na kukuruzu koji se naredne
godine seje posle soje. 

Ova adaptacija je stvorila vrlo ve-
like problem proizvo|a~ima koji ne
`ele da odustanu od gajenja ove dve
profitabilne biljke. Re{enje proble-

ma je da se ova {teto~ina mo`e kon-
trolisati sejanjem biljke nadoma}ina
posle soje, ~ime se prekida razvi}e
insekata. Preporuka je i pra}enje
brojnosti odraslih jedinki postavlja-
njem feromonskih klopki.

Koriste se `ute lepljive klopke
Pherocon AM koje se postavljaju
na stablo kukuruza u visini klipa
krajem juna u vreme pojave odra-
slih jedinki. Pojavom 5-10 jedinki
ukazuje se na ekonomsku oprav-
danost primene insekticida koji
mogu biti granulisani, te~ni i seme
tretirano insekticidom. Primena
insekticida je opravdana samo u
semenskoj proizvodnji kukuruza a
u svim drugim solucijama je  eko-
nomski neopravdana i ekolo{ki
neprihvatljiva mera.

Svetlana [u{evi}, 
dipl.ing poljoprivrede

Prijepolje  - I ovog septembra |aci
~etvorogodi{nje {kole u selu Ka}evo
krenuli su na nastavu u privatnu ku}u.
Pro{le su tri godine od kako se uru{ila
tro{na {kolska zgrada u kojoj je nekada
bilo na desetine |aka, a onda je {kolsko
zvono utihnulo. Zaklju~ana {kolska
zgrada prepu{tena je zubu vremena.
Pre nekoliko godina `ivnulo je selo,
u~ionica, iako je jedva zadovoljavala
minimum uslova, ipak je primila po-
novo jednog |aka.

Me|utim, ni{ta  nije u~injeno da se
{kolski objekat renovira ili sagradi
pristojan. Kad se  uru{io krov, mati~-
na {kola nije imala adekvatan proje-
kat, nije to proglasila prioritetom, pa

nije ni konkurisala za sredstva iz op-
{tinskog bud`eta, tako da su |aci na-
stavu poha|ali u privatnoj ku}i. Na-
kon brojnih predloga, kona~no se do-
{lo do re{enja, a nova {kolska zgrada
trebalo bi da bude zavr{ena do zime.
Op{tinsko ve}e odlu~ilo je da se sa-
gradi monta`ni objekat skromnih ga-
barita, koji }e ispunjavati  osnovnu
namenu u skladu sa standardima ko-
ji su neophodni za {kole ovog tipa,
odnosno isturena odeljenja mati~nih
{kola. Zgrada }e imati u~ionicu, zbor-
nicu, toalet i hol. Tako }e ~etiri u~eni-
ka, koliko ih poha|a nastavu u Ka}e-
vu, kona~no sesti u prave klupe.

I.H-D.

petak, 9. septembar 2016.VI

Nova Varo{ - Prigodnim kulturno-
umetni~kim programom, u izvo|enju
mla|anih glumaca, recitatora i ~lano-
va horske sekcije, u O[ „@ivko Ljuji}“
u Novoj Varo{i je nedavno sve~ano
obele`en prvi susret sa {kolom |aka
prvaka, koji }e kroz osmogodi{nje {ko-
lovanje u ovoj obrazovnoj ustanovi sti-
cati nova znanja, ve{tine i prijateljstva.

Dobrodo{licu prva~i}ima uputio je
direktor {kole Risto Popovi}, po`elev-
{i mali{anima sre}an polazak u {kolu,
uz poruku da je va`no da se tokom na-
rednih godina steknu {to vi{e znanja
kako bi bolje razumeli sebe, druge, `i-
vot i svet koji ih okru`uje. Za {kolu i
prvake, kao i njihove roditelje polazak

u prvi razred je doga|aj za pam}enje,
dan otkada |aci prvaci ulaze u veliku
bajku koja se zove {kola, samo je jedna
od poruka sa ovog skupa. 

- Dragi prvaci, od vas o~ekujemo da
budete vredni i marljivi, pa`ljivi u na-
stavi, kao i da svoje {kolske obaveze na
vreme izvr{avate. Veliku podr{ku ima-
}ete od va{ih u~iteljica, a mi svi zajed-
no trudi}emo se da vama i va{im rodi-
teljima budemo pouzdani partneri i
saradnici, kazao je , izme|u ostalog, di-
rektor Popovi}. On je naglasio da je
svaka nova generacija prvaka energet-
ska „injekcija“ za prosvetne radnike,
kao i motiv vi{e da svoja ogromna zna-
nja i iskustva nastave da prenose sa is-

tim entuzijazmom kao i dosada. Klju~-
na poruka za roditelje bila je da se „na-
oru`aju“ strpljenjem, naprave red u
brzom na~inu `ivota i brojnim obave-
zama, posvete {to vi{e pa`nje svojim
prva~i}ima kako bi se zajedni~ki trud
na kraju svima isplatio. 

U |a~ke klupe u {est osnovnih {ko-
la na teritoriji op{tine Nova Varo{ ove
jeseni selo je 114 |aka prvaka, {to je za
12 manje nego lane. U protekloj dece-
niji broj u~enika prvih razreda manji
je za blizu tri odeljenja. Tako je u sep-
tembru 2016. u {kolu krenulo ukupno
167 prvaka - 53 manje nego ove {kol-
ske godine. Stanje je naro~ito zabri-
njavaju}e na seoskom podru~ju, na
kojem se ove jeseni u klupama na{lo
16 prvaka manje nego lanjske {kolske
godine. Rode sve ~e{}e nose katance,
te isturena odeljenja „patuljastih“ {ko-
la s mukom opstaju u po jednom ili
dva sela, a gradska, koja je nekad ima-
la i do blizu dve hiljade |aka, ve} ge-
neracijama unazad svedena  je na tri
ili ~etiri odeljenja.  Prvaka je manje i
na podru~ju Zlatiborskog okruga. Ove
godine ih je ukupno 2.226, {to je za
skoro 300 manje u odnosu na, recimo,
pre tri godine. R. Popovi}

Donacija Slobodana Gavrilovi}a, biznismena iz Beograda

Pokloni za prvake 

Darodavac sa mali{anima
i predstavnicima op{tine:
Sa prijema u zgradi SO

Nova Varo{ - Biznismen iz Beograda Slobodan Gavrilovi}
obradovao je seoske |ake prvake prigodnim poklonima za
sre}an polazak u {kolu. Po |a~ki ranac, {kolski pribor, kom-
plet lektiru i fluorescentni prsluk za bezbednost  u saobra}a-
ju dobila su od darodavca 23 prva~i}a iz mati~nih {kola u
Bo`eti}ima, Akma~i}ima, Jasenovu i Bistrici. Pokloni su im
uru~eni pre nekoliko dana u prostorijama Op{tinske upra-
ve, koja je u saradnji sa Kancelarijom za mlade, organizova-
la sve~ani prijem za prvake sa seoskog podru~ja.

- Budite dobri |aci i pre svega dobri ljudi. Ne zaboravljajte
svoj zavi~aj i uvek se vra}ajte rodnom selu jer su vam tamo
koreni, poru~io je prva~i}ima Slobodan Gavrilovi}, rodom
Prijepoljac, po zanimanju magistar  ekonomije, ina~e, zalju-
bljenik  Zlatara, gde je pre izvesnog vremena kupio vikendicu
i tu sa porodicom na{ao mir i predah od  brzog ̀ ivota i grad-
ske gu`ve. Gavrilovi} je ovom prilikom  seoskim mati~nim
{kolama uru~io i „pametne“ table za u~ionice, a ukupna vred-
nost ove donacije dostigla je cifru od oko 90.000 dinara. Ovaj
uspe{ni privatni preduzetnik  i sportista, osniva~ d`udo klu-
ba u Novoj Varo{i, vi{estruki prvak Srbije u ovom sportu, da-
rivao je u vi{e navrata i gradsku Osnovnu {kolu, ekolo{koj sek-
ciji poklanjao sadnice cve}a, a, kako najavljuje i u narednom
periodu planira da poma`e zlatarski kraj, posebno selo i afir-
maciju poljoprivrede u ovom delu Srbije. R. P. 

Obnova jo{ jedne seoske 
{kole u prijepoljskoj op{tini

\aci u privatnoj 
ku}i u~e tri godine

Sve~ani prijem prvaka u Osnovnoj {koli „@ivko Ljuji}“ u Novoj Varo{i

Polazak u {kolu 
- doga|aj za pam}enje 

Nastava u vrti}u 
\aci iz sedam odeljenja prvog i drugog razreda nastavu }e do kraja zime poha-

|ati u prostorijama novovaro{ke Pred{kolske ustanove jer se u drugoj polovini
septembra o~ekuje po~etak druge faze radova na sanaciji me|uspratne konstruk-
cije na zgradi „stare“ osnove {kole. Investicija je vredna vi{e od 3,5 miliona dina-
ra, a finansiraju je Ministarstvo prosvete putem kreditne linije nema~ke razvojne
banke i lokalna samouprava. „Nastava se odvija neometano u dve smene. U prvoj
koja traje od 8 do 11 i 35  su prvaci, dok se ~asovi za u~enike drugog razreda odvi-
jaju u periodu od pola  jedan do 16 i 50, uz plan da se mese~no rotiraju“, ka`e direk-
tor {kole Risto Popovi}. 

Dobrodo{lica za |ake 
prvake: Detalj sa priredbe



Novi Pazar - Do{ao je tiho i ne~ujno,
a samo posle nekoliko odigranih utak-
mica u dresu Novog Pazara o njemu je
po~ela da se {iri pozitivna pri~a. Nema
fudbalera koji ne po`eli da se smesti u
jedan ovakav scenario. Dvadesetpeto-
godi{njem momku sa beogradskog
Vo`dovca, Nikoli Dimitrijevi}u, doga-
|a se tako ne{to. Ne pripada onoj gru-
pi fudbalera za koje se ka`e da su
umetnici sa loptom, zbog njegovih po-
teza ne tresu se tribine, mase ne pada-
ju u trans, ali na~inom na koji daje se-
be u igri prosto vas primorava da mu
i vi{e puta u toku jednog me~a aplau-
dirate. ^eli~ne gra|e, agresivan sa i
bez lopte, neposustajan, ostavlja trag
na skoro svakoj travci du` ~itave de-
sna aut linije. Stariji ljubitelji fudbala,
prisetili su se i ve} ga po konstituciji,
upore|uju sa nekada{njim majstori-
ma ove igre, Milo{em [esti}em i Niko-
lom Niki}em. 

Odaje utisak uvek motivisanog i
fudbalera koji ne zna za strah od even-
tualne gre{ke. Potezi su mu jednostav-
ni, ali pamtljivi. Pred punim ili pra-
znim tribinama, njegova igra se ni po
~emu ne razlikuje: „Nije problem igra-
ti ni pred pedeset, sto ljudi, koliko ih je

bilo u Novom Sadu na utakmici sa
Spartakom, ali to nije to. Sve je druga-
~ije kad je atmosfera daleko od pozori-
{ne, tad su i pobede sa golom razlike
nekako sla|e. Masa, navija~i koji su uz
tim ~iji dres nosi{, prosto te tako po-
kre}e da ne mo`e{, a da ne da{ i vi{e od
svojih stvarnih mogu}nosti. Pre nego
sam do{ao u Novi Pazar razgovarao
sam sa vi{e na{ih superliga{a. Prelo-
mio sam tek onda kada se pojavila mo-
gu}nost da zaigram u pravoj fudbal-
skoj sredini, kakva je Pazar. Dobra

strana mi je {to nemam problem prila-
go|avanja na nove klubove, iako u sva-
ki do|em kasno, skoro pri kraju pri-
premnog perioda. To je bio slu~aj sa
Metalcem, evo i sada sa Pazarom. Ispa-
da da nigde ne sti`em na vreme, ali se
na vreme uklapam. Valjda je to i zbog

toga {to nikada nisam imao problem
ni sa jednim trenerom. Kad ispunjava{
ono {to se od tebe tra`i, svejedno je da
li ti je trener Vani}, Mari} ili neko tre-
}i“, ka`e Dimitrijevi}. . 

Premijeru u dresu novopazarskog
superliga{a na Gradskom stadionu
imao je u duelu sa ^ukari~kim. Izuze-
tan me~ i retko vi|ena borbenost fud-
balera Novog Pazara je ono {to }e se sa
tog susreta jo{ dugo pamtiti: „O tome
pri~am. Kad imate takav vetar u le|a,
kakav smo mi imali u toj utakmici, on-
da nema nepobedivih. Ta~no je da su
oni imali nekoliko lepih prilika za gol,
ali ukupno gledano bila je to ravno-
pravna igra dva rivala u kojoj detalj od-
lu~uje. Kao {to je tada taj detalj, mislim
na penal, bio na na{oj strani, tako nije,
u drugom me~u pred na{om publi-
kom, sa Radom. Gol smo primili iz of-
sajda, crveni karton je do{ao rano... To
je fudbal, nekad dobije{, nekad izgubi{
u izjedna~enim utakmicama. Takva
nam je i liga, ne postoji niko koga ne
mo`e{ da dobije{ i niko od koga ne
mo`e{ da izgubi{. Na to svi {to pre tre-
ba da se navikavamo. Najbolji primeri
za ovakvu ocenu su upravo ^ukari~ki
i Rad. Mnogo novca je ulo`eno u te ti-
move, imaju individualni kvalitet, a
posr}u“, prime}uje na{ sagovornik. 

Nije Nikola Dimitrijevi} tada prvi
put zaigrao pred gledaocima u Novom
Pazaru. Jednu utakmicu posebno
pamti. Pro{le sezone, kao igra~ Metal-
ca, osetio se taj sjajni ambijent u Paza-
ru. Utakmica je kasnila vi{e od sat vre-
mena zbog kvara na reflektorima. Me-
talac je imao prednost od 1:0, pa je Pa-
zar poveo sa 2:1, da bi na kraju bilo
2:2. Kod jednog od golova Pazara lop-
ta je preletela Dimitrijevi}a, a ono {to
dobro pamti je publika: „I pored toga
{to smo stvarno dobro odigrali tu
utakmicu nisam o~ekivao tako duga-
~ak i topao aplauz
po zavr{etku me~u i
to namenjen timu
koji je iz Pazara od-
neo bod. Igrao sam i
slede}i me~ u Mila-
novcu, koji smo do-
bili 3:2, oba puta u
napada~koj liniji i
oba jako dobro“.

Pauza u {ampio-
natu zbog reprezen-
tativnih nastupa
dolazi po Novi Pazar u najboljem mo-
gu}em trenutku. Tri uzastopna pora-
za ne mogu da ne ostave trag na igra-
~ima, bez obzira {to ovaj poslednji od
Zvezde i nije neo~ekivan. Dimitrijevi}
isti~e da je svaka utakmica protiv Zve-
zde i Partizana za igra~e ostalih klu-
bova ne{to posebno, bez obzira na sa-
stave u kojima igraju i na mesto koje
zauzimaju na tabeli. „[to je protivnik
bolji i atraktivniji on iz svakog poje-
dinca izvla~i ono najbolje. To su utak-

mice u kojima shvati{ koliko si dobar,
{ta ti nedostaje da bude{ bolji ili za{to
je rival bio bolji od tebe. Najva`nije je
da u njih dobro u|e{ i da ne odlu~uje
detalj na koji ne mo`e{ da uti~e{. Na-
`alost, dogodio se taj besmisleni pe-
nal, ostalo je poznato i ne bih se vi{e
vra}ao na tu utakmicu. Kad nema{
mirnu glavu malo toga mo`e{ da
okrene{ na dobro“, navodi igra~ No-
vog Pazara. 

Sada{nji rezultati Novog Pazara po-
kazali su da ekipa mnogo bolje igra na
gostovanjima. Iz tri me~a doneta su ~e-

tiri boda uz sedam
postignutih golo-
va. Na doma}em
terenu u tri duela
izvu~ena su tri bo-
da, a postignut je
samo jedan gol i to
sa bele ta~ke. Zato
je Dimitrijevi} ve-
liki optimista pred
me~ sa Metalcem
u Gornjem Mila-
novcu. „Poznajem

ih dobro, a znam i mogu}nosti moje
sada{nje ekipe. Igramo na strani dosta
slobodnije, a imamo i takav tim koji je
u stanju da brzinom svojih napada~a
napravi dosta problema opu{tenijim
odbranama. Pritisak sa kojim se suo-
~avamo kada smo doma}ini jeste ve}i,
me|utim, rekao bih da smo i tu lekciju
uspeli da sa`va}emo. Optimista sam,
ube|en sam da tek idu na{e prave igre
i sa njima pravi rezultati“, zaklju~uje
Nikola Dimitrijevi}.
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^etiri gola u Superligi 
Nikola Dimitrijevi} je karijeru po~eo u beogradskom Obili}u. Pa`nju klubova iz

elite na sebe je skrenuo igrama u dresu Zemuna, s kojim je u sezoni 2014/15. osvo-
jio prvo mesto u Srpskoj ligi - Beograd. Iako je presko~io prvoliga{ki rang odli~no
se pro{le sezone sna{ao u superliga{kom fudbalu.

- Napravio sam dobar potez odlaskom u Metalac. Imao sam obezbe|eno me-
sto u ekipi i igrao na poziciji na kojoj mogu najvi{e da pru`im. Na 29 utakmica po-
stigao sam i tri gola, protiv Borca, Jagodine i Spartaka. Izgleda da mi Spartak ba{
le`i, ka`e Dimitrijevi}, koji je prvi gol u dresu Novog Pazara postigao upravo na ne-
davno u me~u sa Spartakom u Novom Sadu.

Budu}i akademski gra|anin 
Novajlija u plavo - belom dresu, sa brojem 32, zavr{io je poznatu Sportsku gim-

naziju u Beogradu, i to nije sve kada je {kola u pitanju. „Upisao sam na Megatren-
du - Fakultet za poslovne studije. Trenutno te{ko uskla|ujem fudbalske i obrazov-
ne obaveze, ali studije }u sigurno okon~ati. Sve {to zapo~nem to i zavr{im, to je
moto koga se u `ivotu ~vrsto dr`im“, ka`e samouvereni Dimitrijevi}.

Poja~anja 
Poslednjeg dana prelaznog roka

Novi Pazar poja~ao je svoje redove
povratnikom u klub Irfanom Vuslja-
ninom, ali i Milanom Svoji}em, gol-
manom Bojanom Zogovi}em, Uzbe-
kistancem Murodom Ra|abovim,
Kameruncem Ibrahimom Vali|om i
Nigerijcem Kristijanom ]idereom.

Gol - nagrada za upornost 
Prvi i za sada jedini gol u plavo - belom dresu postigao je u utakmici, Spartak

- Novi Pazar 2:5. „Imao sam ofanzivnu ulogu na toj utakmici. Gol je do{ao kao
nagrada za ose}aj i upornost. Kada je Alivodi} primio loptu nalazio sam se na
centru terena. Ispratio sam njegovo kretanje, pretr~av{i ~itavih 50 metara i on-
da nije bilo te{ko da se zavr{i posao, koji su kompletno obavili Alivodi} i ̂ e~ari}.
Dodu{e, trebalo je i na}i se u pravom trenutku na pravom mestu“, osmehuju}i
se govori Dimitrijevi}.

Nikoli Dimitrijevi}u nije trebalo mnogo vremena da se navikne na zahteve Novog Pazara

Druga~ije igramo kad smo gosti
Prvoslav Le{evi}
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Upore|uju ga sa Milo{em [esti}em i Nikolom 
Niki}em: Nikola Dimitrijevi} u dresu Novog Pazara

U grad na Jo{anici do{ao zbog 
fudbalske publike: Nikola Dimitrijevi} 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Pljevlja - Radnici Radne jedinice  Zelenilo ovih
dana rekonstrui{u trim-stazu u gradskom parku
Vodice. Staza je pro{irena i dobi}e nove sadr`aje,
a planirano je da staza bude osvijetljena.

Radove finansiraju Rudnik uglja, Vektra  Jaki} i
op{tina Pljevlja. Gradski park je posjetio i pred-
sjednik Op{tine Mirko \a~i} sa saradnicima i iz-
razio zadovoljstvo kvalitetom i dinamikom izve-
denih radova..

- Trim stazu Pljevljaci koriste godinama i dece-
nijama. Sje}am se brojnih generacija koje su dola-
zile ovde na rekreaciju, a i sada veliki broj gra|ana
dolazi da se rekreira u gradskom parku. Ovde je
prvenstveno uz pomo} Rudnika uglja izveden ve-

}i obim kvalitetnih radova. Izvedene su drena`e,
montirani ivi~njaci, sada se izvodi tamponiranje i
radovi se bli`e kraju, rekao je \a~i}. Pominju}i i
neke druge radove na lokalnim putevima koji su u
toku, \a~i} je  apelovao i za pomo} Fudbalskom
klubu  „Rudar“ koji ove sezone ne ostvaruje dobre
rezultate.

Olgica Ota{evi}, rukovodilac RJ Zelenilo, ista-
kla je da prilikom trasiranja nije do{lo do o{te}e-
nja postoje}eg drve}a, to jest da je staza {irine me-
tar i 70 centimetera uklopljena u prirodni ambi-
jent. „Trim staza, koja je pretrpjela zna~ajna o{te-
}enja, zaslu`ila je rekonstrukciju. Uklonili smo
postoje}e ivi~njake, o~istili ih, sanirali i iste te

ivi~njake ugradili u stazu, {to je zna~ajna u{teda.
Osim toga, izravnali smo terene, iskopali kanale
za postavljanje ivi~njaka, a u toku je tamponira-
nje. Nakon toga slijedi postavljanje pet aerobik
sprava na ni`em dijelu staze koji }e biti osvijetljen
i oboga}en novim klupama i korpama za otpat-
ke. Tokom radova nije do{lo do o{te}enja drve}a,
a uspjeli smo da sa~uvamo {irinu staze koja izno-
si 1,6 m, koja je preporu~ena po standardima“, is-
takla je Ota{evi}.

Pljevlja su jedan od rijetkih gradova u Crnoj Go-
ri koji u neposrednoj blizini centra grada imaju ve-
like parkovske povr{ine: Gradski park Vodice i
Spomen park „Stra`icu“. J. D.

Nije do{lo do o{te}enja 
drve}a: Radovi na trim stazi 

PORAZ KADETA 
Novi Pazar - Kadetski tim Novog Pazara izgubio je, kao doma}in, u 6. kolu elitne lige od Partizana 5:0 (2:0).

Golove za Beogra|ane postigli su Milosavljevi} ( iz jedanaesterca ) u 19, [ehapi u 42, Novi} u 47, Kokir u 93. i Mi-
losavljevi} u 88. minutu.

JO[ANICA NERE[ENO
Novi Pazar - Ni posle 5. kola Srpske lige - Zapad fudbaleri Jo{anice nisu osetili slast pobede. Oni su kao do-

ma}ini odigrali samo 0:0, sa ekipom [apine.

TUTIN NA ^ELU 
Novi Pazar - Tutin je odli~no po~eo prvenstvo u zonskoj ligi Grupa - Morava i trenutno je lider sa deset bo-

dova. U ~etvrtom kolu Tutinci su kao doma}ini deklasirali Ov~ar iz Markovice sa 6:0 (5:0). Golove su postigli: Amel
Hot u 6 ( iz jedanaesterca), Skenderovi} u 14, D@ud`evi} u 20. i 41, H. Tuti} u 33. i ^uljevi} u 62. minutu. Fudba-
leri Sloge iz Sjenice, u okviru Grupe - Drina, pora`eni su u Mionici od Ribnice 1:0.

NAJBR@A TEODORA 
Novi Pazar - Beogradsku trku u organizaciji firme ,,Najki“, petu po redu, osvojila je Teodora Simovi}. Ona je

pobedila na stazi dugoj 10.000 metara sa 51 sekundom prednosti ispred Biljane Cvijanovi}.

AMELA DEVETA, ASMIR [ESTI
Novi Pazar - Na 66. mitingu ,,Memorijal Boris Han`ekovi}“ u Zagrebu, Amela Terzi} zauzela je 9. mesto

u trci na 3000 metara, sa rezultatom 9:10,12. Pobednica trke bila je Kenijka Margaret ^elimo Kipkemboi
(8:45,69). ,,Memorijal Ivan Ivan~i}“, koji se odr`ava u sklopu ,,Han`eka“, osvojio je ameri~ki baca~ kugle Ra-
jan Kruger (22,28). Asmir Kola{inac plasirao se na {esto mesto (29,42).  
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Rekonstrukcija trim staze u gradskom parku Vodice

Radovi pri kraju 

Petnjica - U Petnjici je otvorena Srednja mje{o-
vita {kola, u kojoj }e nastavu poha|ati  140 u~eni-
ka. Sve~anosti u Petnjici prisustvovao je i ministar
prosvjete Predrag Bo{kovi}, koji je izrazio zado-
voljstvo {to je ispunjeno obe}anje o otvaranju
srednje {kole, dato pro{le godine. Prema njegovim
rije~ima, ovo je podstrek za Petnjicu, prilika da se
mladi ljudi {koluju u svom mjestu i opredijele da
`ive i rade u ovom kraju. Predsjednik Op{tine Sa-
mir Agovi} rekao je da je otvaranje srednje {kole
veliki dan za  Petnjicu i izrazio nadu da }e se u sko-
rije vrijeme otvoriti vrti}. 

C.D. 

U Petnjici otvorena 
Srednja mje{ovita {kola

Da se mladi
{koluju i ostanu
u svom mjestu 


